
Politiek, never a dull moment....

Co Meerveld, voorzitter CDA Woudenberg

Met de CDA-fractie en schaduwfractie draait er in Woudenberg een 
actieve club mensen die zich wekelijks volop inzet om Woudenberg 
steeds mooier te maken, daarvoor mogen we echt dankbaar en trots 
zijn. Mocht u de activiteiten van CDA Woudenberg van dichtbij willen 
volgen, volg dan ook onze Instagram of Facebookaccounts, daar 
wordt actief gedeeld wat er allemaal wordt ondernomen door onze 
CDA’ers. 

Vanuit de Europese verkiezingen kwam ook een hoopvol signaal, 
waar CDA duidelijk veel beter scoorde dan in voorgaande 
verkiezingen. Tom Berendsen is een heel goede lijsttrekker in Europa, 
maar we zien ook duidelijk een “Henri Bontebal-effect” in het land 
en in deze uitslag. Goed om te zien dat we met Henri Bontebal weer 
een echte christendemocratische leider hebben die positief kritisch 
en zeer inhoudelijk werkt aan een de comeback van het CDA in de 
Nederlandse politiek.

Uiteraard is er nog veel en veel meer te bespreken over de politiek, 
dus ik wil u allen ook vooral oproepen dat te doen! Mocht u, of 
mensen in uw nabije omgeving verder willen praten over de lokale of 
landelijke politiek, neem gerust contact op met CDA-Woudenberg. 
Wij zijn er voor en door de leden. Ik wil ook eenieder oproepen om 
mensen uit uw directe omgeving met politieke interesse contact op 
te laten nemen met het CDA-bestuur of de CDA-fractie, het zou mooi 
zijn als er nog meer mensen meedenken, aansluiten, meewerken! 
Het is immers nooit saai en we doen het voor ons dorp en de 
inwoners.

iemand lid maken: cda.nl/word-lid en volg het CDA.
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Column wethouder Daphne

Daphne Boeve-de Kruif wethouder

Water
Dat wij ook nummer 1 zijn 
geworden op het gebied van de 
“natste gemeente” is wellicht wat 
minder positief. Als wethouder 
ben ik hier dan ook de afgelopen 
tijd weer druk mee bezig 
geweest. Onder andere door 
in ons grondwaterbeheerplan 
weer actief in te zetten op acties 

om overstromingen tegen te 
gaan.  Maar we zijn ook druk 
bezig geweest met vergroening. 
18 jaar geleden was ik zelf een 
basisschoolleerling die met 
wethouder Schreuder de eerste 
boom van boomplantdag mocht 
planten en dit jaar plantte ik als 
wethouder samen met twee 
leerlingen uit groep 7 de eerste 
boom! 

Verkeer
De komende maanden 
staan er ook weer een hoop 
andere belangrijke thema’s 
op de agenda. We gaan werk 
maken van de rotonde op de 
Europaweg, actief campagnes 

draaien op afvalscheiding, 
en beleid vaststellen voor 
deelmobiliteit. Daarnaast gaat 
er gestart worden met een 
onderzoek naar de toekomst 
van sport in Woudenberg, wat 
hebben wij nodig om ervoor te 
zorgen dat iedereen kan blijven 
en kan gaan sporten? 

Dit is maar het topje van de 
ijsberg, maar al met al blijft er 
gelukkig genoeg te doen voor 
ons mooie dorp. En alles voor dat 
ene doel, Woudenberg blijft voor 
ons nummer 1!

Daphne op Werkbezoek

Kinderdebat, een groot succes
Het begint al een traditie te 
worden: aan het begin van het 
jaar worden alle scholen en 
fractievoorzitters gepolst of zij 
weer deel willen nemen aan 
het CDA kinderdebat en wordt 
de organisatie opgestart. Alle 
groepen 8 in het dorp worden 
bezocht en krijgen een les 
over hoe de politiek werkt in 
Woudenberg, Den Haag en 
dit jaar ook een uitstapje naar 
Europa vanwege de Europese 
verkiezingen. Vantevoren 
bedenkt elke klas een stelling 
en gaat de klas oefenen met 
debatteren. Het is ontzettend 

leuk om te zien hoeveel plezier 
de kinderen erin hebben 
om de argumenten voor en 
tegen te bedenken en dit te 

presenteren aan de klas. Wie 
zegt dat politiek saai is? Dan 
breekt de dag van het debat 

aan en alle klassen verzamelen 
zich in de Camp om onder 
leiding van de burgemeester 
en kinderburgemeester met 
elkaar te debatteren. Een mooie 
samenwerking tussen scholen 
en politieke partijen, waarbij de 
kinderen ervaren dat je mee mag 
praten in de politiek en hoe je 
goed de voors en tegens tegen 
elkaar afweegt.

Werkbezoeken van de schaduwfractie

Wat gebeurt er veel in 
Woudenberg! Dat is onze 
conclusie na (bijna) twee 
seizoenen werkbezoeken 
afl eggen. We maken kennis 
met heel verschillende 
verenigingen en organisaties 
die actief zijn in ons dorp. 

Door de vrijwilligers wordt 
ontzettend veel georganiseerd. 
We zijn onder de indruk van de 
bijdrage die ze leveren aan de 
Woudenbergse samenleving! 
De afgelopen maanden 
bezochten we de medewerkers 
van de Dierenambulance, 
die ontzettend veel en hele 
verschillende dieren vervoeren. 
Een hele bijzondere organisatie. 
Bij de Toneelvereniging ’t Scherm 
woonden we een repetitie bij en 
gingen natuurlijk ook naar de 

uitvoering van het stuk. Tenslotte 
brachten we een gezellige avond 
door langs het water met de 
Hengelsportvereniging Ons 
Genoegen, waar de enthousiaste 
leden ons veel vertelden over 
hun hobby en het begeleiden 
van de jeugd. Bedankt voor 
de hartelijke en enthousiaste 
ontvangst!

volle bak in De Camp

Woudenberg


